
Zápisnica 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zo dňa  03. mája 2018 

_________________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní:  
 
Podľa priloženej  prezenčnej  listiny 
 
R o k o v a n i e : 
 
 
 
   Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 ods. 
1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor konštatoval, 
že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. Program 
rokovania bol navrhnutý nasledovne: 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie 
3. Interpelácie poslancov 
4. Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 

predkladá: zástupca primátora mesta 
5. Výročná správa  Nezábudka  n. o. za rok 2017 

predkladá: riaditeľka n. o. 
6. Správa o činnosti  MsP za  I. Q 2018  

predkladá: náčelník MsP 
7. Majetkovoprávne záležitosti 

predkladá: vedúci odd. EaMM 
8. Správy predkladané hlavným kontrolórom mesta  

predkladá: hlavný kontrolór mesta 
9. Aktuálne záležitosti mesta 

a. Návrh na zmenu rozpočtu mesta na rok 2018 
b. Zmena  účelu  čerpania  úveru 
c. Cenník služieb – Skládka inertného odpadu Fiľakovo- návrh 
d. Projektový zámer CIZS - návrh 

10. Diskusia 
11. Záver 

 
Poslanci MZ za program hlasovali nasledovne: 
P: 8, ÁNO: 8, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes László, Ing. Mák 
Dávid, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea,  
 
Upravený  program dnešného rokovania  bol nasledovný:  

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie 
3. Interpelácie poslancov 
4. Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 
5. Výročná správa  Nezábudka  n. o. za rok 2017 
6. Správa o činnosti  MsP za  I. Q 2018  



7. Majetkovoprávne záležitosti 
8. Správy predkladané hlavným kontrolórom mesta  
9. Aktuálne záležitosti mesta 

a. Zmena  účelu  čerpania  úveru 
b. Návrh na zmenu rozpočtu mesta na rok 2018 
c. Cenník služieb – Skládka inertného odpadu Fiľakovo- návrh 
d. Projektový zámer CIZS - návrh 

10. Diskusia 
11. Záver 

 
Poslanci MZ schválili program dnešného rokovania jednohlasne. 
P: 8, ÁNO: 8, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes László, Ing. Mák 
Dávid, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea,  
 
Za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania primátor mesta určil nasledovných poslancov 
MZ 
 

Ing. Fehér Ladislav  a 
Cirbus Vladimír. 

 
Za členov návrhovej komisie  primátor  mesta navrhol nasledovných  poslancov a neposlancov 
MZ : 
JUDr. Gecso – predseda, PaedDr. Tankina Tóth, p. Tankina, p. Anderko, Ing. Mák 
Poslanci  zloženie NK  hlasovaním schválili nasledovne: 
P: 9, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth 
Tímea,  
 
K bodu č. 3) Interpelácie poslancov 
 
 
 Poslanci MZ  nemali na dnešnom zasadnutí žiadne  návrhy ani pripomienky. 
 
 
K bodu č. 4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 
 
Materiál do MZ predložil zástupca  primátora mesta Ing. László Kerekes. 
 

1. Komisia  výstavby, ÚP a ŽP 
- Majetkovoprávne záležitosti  

 
2. KOVP 

- Komisia pripravila reláciu do  rozhlasu  o vypaľovaní porastov 
- Farská lúka –  dopravné značenie zákaz státia 
- Premaľovať dopravné značenia na  Nám. Padlých hrdinov a prechody pre 

chodcov na mestských komunikáciách. 
 
 



3. Komisia kultúry 
- Návrh na udelenie  ceny mesta pre Makainé Simon Katalin 

 
4. Komisia  zdravot. a soc. vecí 

- Požiadavka od občanov na možnosť parkovania pri chirurgickej ambulancii 
- Riešiť krádeže  v meste, ktoré páchajú hlavne deti. 

 
5. Komisia finančná a mestského majetku  

- Majetkovoprávne  záležitosti 
- Zmena účelu čerpania úveru 

 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 9, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea  
 
K bodu č. 5) Výročná správa  Nezábudka  n. o. za rok 2017 
 
 
 Písomne  spracovaný materiál  do MZ predložila  riaditeľka  Nezábudka , n. o., Ing. 
Mária  Veliká. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného zasadnutia a poslanci k nemu nemali žiadne 
pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 9, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea  
 
K bodu č. 6) Správa o činnosti  MsP za  I. Q 2018  
 

Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložil náčelník MsP, Bc. Pavel Baláž. Tvorí 
súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci k nemu nemali žiadne  pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 9, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea  
 
K bodu č. 7) Majetkovoprávne záležitosti 
 

Písomne spracovaný materiál do MZ predložil vedúci odd. ekonomiky a majetku mesta Ing. 
Zoltán Varga. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania.  

 
a) Slovak Retail Project Delta k.s. Košice – Zmluva o zriadení vecného bremena  

Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 9, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea  
 

b) Ferenc Peter a manž. Mgr. Ferencová Izolda, I. Madácha 1684/7, Fiľakovo – 
Žiadosť o zriadenie vecného bremena k mestskému pozemku  

Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 



P: 9, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea  
 

c) ZŠ Školská 1, Fiľakovo – Návrh na vyradenie učebníc a pracovných zošitov 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 9, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea  
 

d) Ing. Boris Bod, Bratislava – ponuka nehnuteľností Mestu Fiľakovo  
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 9, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea  
 

e) ROBINIA s.r.o., Šávoľská cesta 1, Fiľakovo – ponuka nehnuteľností Mestu  
Fiľakovo  

Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 9, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea  
 

f) Zverenie majetku mesta do správy VPS Fiľakovo – revitalizácia mestského parku 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 9, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea  
 
 
K bodu č. 8) Správy predkladané hlavným kontrolórom mesta 
 

Písomne spracované správy do MZ predložil hlavný kontrolór mesta, Ing. Ladislav Estefán 
Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného rokovania. 
Poslanci MZ k nim nemali žiadne pripomienky. 
 

a) Správa HK o zistených nedostatkoch vykonanej kontroly plnenia rozpočtu v 
oblasti aktivity 10.1 Podpora kultúrnych podujatí celomestského charakteru, časť 
700 kapitálové výdavky mesta na MsKS v roku 2 

b) Splnené opatrenia na nápravu nedostatkov zistených vykonanou kontrolou 
evidencie dochádzky, práce nadčas, vyplácania platu za prácu nadčas a čerpania 
náhradného voľna za prácu nadčas príslušníkmi MsP za I. polrok 2017, 
predloženú náčelníkom MsP Bc. Pavlom Balážom 

Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 9, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea  
 
 
 



K bodu č. 9) Aktuálne záležitosti mesta 
 

a. Zmena  účelu  čerpania  úveru 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila prednostka MsÚ PhDr. Andrea 

Mágyelová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci MZ  nemali k materiálu 
žiadne pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 9, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea  
 
 

b. Návrh na zmenu rozpočtu mesta na rok 2018 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila vedúca odd. ekonomiky, Bc. Erika 

Szabová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci MZ  nemali k materiálu 
žiadne pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 9, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko,Cirbus Vladimír, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea  

 
 

c. Cenník služieb – Skládka inertného odpadu Fiľakovo- návrh 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložil riaditeľ VPS Ing. Tibor Tóth. Tvorí 

súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  
Ing. Fehér – rozdiel medzi jednotlivými druhmi odpadov vysvetliť a dať to aj na stránku VPS. 
Ing. Tóth -  bude  tam pracovník  na skládke, ktorý to bude kontrolovať. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 9, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea  

 
 

d. Projektový zámer CIZS – návrh 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila prednostka MsÚ PhDr. Andrea 

Mágyelová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. 
Pán primátor informoval poslancov o novom  zákone  o pohotovosti a k realizácii CIZS v meste 
Fiľakovo. Plánuje sa zostaviť komisia z vedenia mesta a poslancov MZ, ktorá by s lekármi 
rokovala. Návrh na členov je nasledovný:  Mgr. Szvorák, Ing. Fehér a p. Tankina. 
Všetci  poslanci  súhlasia  a vítajú myšlienku zriadenia CIZS v meste. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 9, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea  

 
K bodu č. 10) Diskusia 
 
 V rámci tohto  bodu  primátor mesta informoval poslancov o nasledovných záležitostiach: 

- Rokovanie  o záchrane  Gymnázia vo Fiľakove. Bude treba spojiť sily. 
- Tržnica – tretí májový týždeň firma nastúpi a začne  s výstavbou. 



- MŠ Štúrova -  máme dodávateľa ,VO je po kontrole, dnes  zasadnutie na 
koordináciu prác. 

- Budova MsKS -  máme  výsledok VO 
- Podhradie -  projekt cez Interrreg -  prihlásil sa len jeden  dodávateľ. Toto VO 

ešte pôjde na kontrolu. 
- 30. máj a bude vo Fiľakove výjazdové zasadnutie  vlády. Plánujú pre okres  

Lučenec rozdať  1 mil. €. -  MŠ Štúrova,  Multifunkčné ihrisko a okná na  MŠ 
Daxnerovej. 

- Bude prebiehať revalidácia Geoparku 
- Beží nám projekt  na tému sociálne podniky  cez EACA – Európa pre občanov 
- Chceli by sme sa zapojiť do projektov  - WIFI hot spot a elektromobil 
- Plánujeme postaviť aj  úplne nové Komunitné centrum  
- Máme pozitívne správy   aj k projektu Interreg TAPE v rámci ktorého 

plánujem odkúpiť časti priemyselnej zóny  tzv. Brown fields 
 
Ing. Fehér – je  nejaké nové info o MAS? 
p. primátor – zatiaľ nevieme nič nové. 
 
p. Tankina- na zberné ostrovčeky ľudia  nosia aj komunálny odpad. MsP by sa mala zamerať 
na kontrolu. 
Bc. Baláž – takýchto miest je viac a monitorujeme to fotopascami. 
p. primátor-  ak máte konkrétne zistenia dajte nám ich vedieť. 
 
 
K bodu č. 11) Záver 

 
Na záver zástupca primátora mesta poďakoval poslancom  MZ  za účasť a zasadnutie  

mestského  zastupiteľstva  ukončil po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania. 
 
 
 
 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 
PhDr. Andrea  Mágyelová                                                           Mgr. Attila  Agócs, PhD. 
  
 
I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 
Ing. Fehér Ladislav                                                                      Cirbus Vladimír 
 
 
Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 
 
 
 


